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Protokół Nr 20 
z posiedzenia wspólnego komisji Rady Gminy Dobrcz 

 z dnia 27.06.2016 r. 
Porządek obrad: 
1. Zaopiniowanie projektów uchwał. 
Wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Dobrcz otworzyła Radna Małgorzata Wesołowska. 
Obecnych było 14 radnych. Nieobecna radna Elżbieta Olszewska. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Zaczniemy od projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
powołanie i przystąpienie do Stowarzyszenia Metropolia Bydgoszcz. 
Pełnomocnik Prezydenta Bydgoszczy Pan Łukasz Krupa omówił projekt uchwały. Wspomniał 
między innymi, że podobne stowarzyszenie działa w Gdańsku oraz w Szczecinie. Składka wynosi 
50 gr. rocznie za jednego mieszkańca gminy. Takie gminy jak Bydgoszcz, Osielsko, Szubin, 
Rojewo przyjęły tą uchwałę. 
Sołtys Nowakowska: Czy jak podwyższą podatki w Bydgoszczy, to nam też? 
Pełnomocnik Prezydenta Bydgoszczy Pan Łukasz Krupa: To jest umowa między gminami, przy 
stowarzyszeniu można wejść lub wyjść  ze stowarzyszenia. 
Wójt: Tylko kompetencją rady jest ustalanie podatków. 
Pełnomocnik Prezydenta Bydgoszczy Pan Łukasz Krupa: Mówimy o budżecie symbolicznym, 
który pozwoli na funkcjonowanie stowarzyszenia. 
Radna Marzena Żmuda-Czekaj: Czy jest statut tego stowarzyszenia? 
Pełnomocnik Prezydenta Bydgoszczy Pan Łukasz Krupa: Na spotkaniu z włodarzami gmin 
omawialiśmy statut. Chcemy, aby wszyscy razem powołali ten statut. Po decyzjach wszystkich o 
przystąpieniu, wtedy ustalimy statut. 
Radna Marzena Żmuda-Czekaj: Pan będzie w zarządzie tego stowarzyszenia? 
Pełnomocnik Prezydenta Bydgoszczy Pan Łukasz Krupa: Nie, będę pracował przy tym 
stowarzyszeniu. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 12 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 2  radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dobrcz na  2016 r. 
Pani Skarbnik Joanna Chylewska  szczegółowo omówiła projekt uchwały. 
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Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. 
Radny Michał Siwak: Dział 75023 zwiększenie wydatków, co to za kwota? 
Pani Skarbnik Joanna Chylewska: To było przesunięcie kwot pomiędzy działami. 
Sołtys Nowakowska: Przeciwdziałanie alkoholizmowi, te pieniądze zostały przesunięte. 
Pani Skarbnik Joanna Chylewska: Te pieniądze są tylko na dany cel. 
Wójt: Będą organizowane kolonie dla tych dzieci. 
Sołtys Briegmann: Czy na szkolenia z tych pieniędzy można jechać? 
Wójt: Tylko na tematykę przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii można wydać te pieniądze. 
Radna Marzena Żmuda- Czekaj: Dotacja przedmiotowa dla ZUK-u na co jest przeznaczona? 
Pani Skarbnik Joanna Chylewska: Na PSZOK w Magdalence. 
Radna Marzena Żmuda- Czekaj: Wyrok w sprawie zasiedzenia w Strzelcach, czy coś wiadomo? 
Pani Skarbnik Joanna Chylewska: Jak będą jakieś zmiany, to ujmiemy je. 
Radny Olech: 144 tys. zł  zmniejszono na drogi, można przeznaczyć to na inne drogi. 
Wójt: To zostaje w budżecie. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie zmian do  Wieloletniej Prognozy 
Finansowej dla Gminy Dobrcz  na lata 2016 – 2026. 
Wyszedł radny Rafał Wysocki. 
Pani Skarbnik Joanna Chylewska omówiła projekt uchwały i wspomniała, że jest to odzwierciedlenie zmian 
w budżecie. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 13 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 
dokształcania i doskonalenia zawodowego nauczycieli ze środków na doskonalenie zawodowe 
nauczycieli na 2016 rok. 
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Wójt: Ta uchwała dotyczy wydzielenia środków na dokształcenie nauczycieli. Musimy 
zabezpieczyć środki na ten cel. Przyszedł Radny Wysocki. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Dobrcz, położonych w obrębie Borówno. 
Wójt: Był wniosek rady sołeckiej, aby sprzedać strażnicę w Borównie. 
Sołtys Kaźnica: Ta remiza stoi w takim miejscu, że ani nie idzie wjechać, ani wyjechać na zakręcie. Te 
pieniądze na świetlicę chcemy przeznaczyć. 
Radny Jan Nieznalski: Te środki automatycznie wpadną na świetlicę? 
Wójt: Do budżetu trafią te pieniądze. 
Radna Marzena Żmuda - Czekaj: Czy są zebrania sołectw jak sprzedajemy jakąś nieruchomość. 
Wójt: Robimy spotkania, ale rada decyduje. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2016-2025. 
Pani Hanna Pater omówiła projekt uchwały. Na podstawie art. 17 ust. 1 ustawy o pomocy 
społecznej musi być ta strategia. Główne cele tej strategii to m. in. poprawa istniejącej 
infrastruktury, zwiększenie atrakcyjności gminy, rozwinięte społeczeństwo. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania? 
Radny Ryszard Taper: To jest bardzo szeroki zakres ujęty. 
Wójt: Jest to dokument dość obszerny. Mogliśmy go wydrukować lub przesłać. Jak ktoś chce to 
dostanie w papierze lub e-mailem. 
Przewodnicząca Rady Gminy Dobrcz: Ja mam w papierze. 
Wójt: Prześlemy wszystkim radnym  e-mailem. 
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Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w rejonie ul. 
Szkolnej w obrębie ewidencyjnym Borówno, gmina Dobrcz. 
Wójt: Przyjmowaliśmy kilka miejscowych planów, przepisy się pozmieniały i warunki zabudowy 
mogą uzyskać osoby. Uchylamy klika naszych uchwał, aby załatwić to w szybszy sposób. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie  uchylenia uchwały o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w rejonie ul. 
Bydgoskiej w obrębie ewidencyjnym Borówno, gmina Dobrcz. 
Wójt: Przy ul. Krótkiej stał wiatrak. Tam jest kilka działek, będą mogli wystąpić o warunki 
zabudowy, gdzie jest III klasa. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie  uchylenia uchwały o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie Gminy Dobrcz. 
Wójt omówił projekt uchwały i wspomniał, że to jest działka naprzeciwko basenów. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
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Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie  uchylenia uchwały o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie Gminy Dobrcz. 
Wójt: Chcemy uchylić tą uchwałę. Jest to naprzeciwko szkoły, w środku tego planu jest inny plan, 
około 560 działek plan będzie obejmował. 
Radny Janusz Olech: To są działki pod budownictwo? 
Wójt: Tak to działki budowlane i pod inwestycje. 
Radna Marzena Żmuda- Czekaj: Jeżeli mamy dwa plany, to możemy je uchylić. 
Wójt: Mamy uchwały, a nie plany. Nie ma tu naruszenia. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 13 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymała się 1 radna 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie  uchylenia uchwały o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie Gminy Dobrcz. 
Wójt: To dotyczy Gądecza, każdy właściciel mieszkania otrzymywał działkę. Chcemy uchylić ten 
plan. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Dobrcz dotyczącego wsi Strzelce Górne. 
Proszę wykreślić z podstawy prawnej zapis „oraz art. 34 ustawy”. 
Wójt omówił projekt uchwały. 
Radna Marzena Żmuda- Czekaj: Ile kosztował plan? 
Wójt: Dowiem się. 
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Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie  zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Dobrcz dotyczącego wsi Strzelce Górne. 
Wójt: Był parę lat temu uchwalony plan. Ten plan obejmował podział działek, w środku drogi było 
gospodarstwo rolne. Dzieci chcą wybudować dom. Musi być zmiana planu zrobiona. 
Radna Marzena Żmuda- Czekaj:  Ile kosztowała ta zmiana, jak długo trwało przygotowanie zmiany 
tego planu. 
Sołtys Nowakowska: Byliśmy na szkoleniu w Pieczyskach, zakup sprzętu do placu zabaw mógłby 
być dofinansowany. 
Wójt: Wiele gruntów należy do Skarbu Państwa, to nie jest nasz teren, plan jest opracowywany. 
Opracowanie planów tak długo trwa, bo są przekazywane do 30 instytucji. Musi być wykładany do 
publicznej wiadomości. Musi być przetarg. Wyszedł radny Hyjek. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 13 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulic do kategorii dróg 
gminnych. Przyszedł radny Hyjek. 
Wójt: Porządkujemy drogi gminne. Wszelkie działania związane z uzyskaniem warunków 
zabudowy musi być 50 m do drogi gminnej. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
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Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy części ulicy 
Borówieńskiej - gminnej drogi publicznej w miejscowości Dobrcz. 
Wójt: To dotyczy odnogi ulicy, powstało tam dużo działek. Propozycja mieszkańców była, aby 
nazwać ten kawałek ul. Bukietowa. 
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radna Małgorzata Wesołowska: Projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Borówno. 
Wójt: Powstały działki i jest ul. Cedrowa w Borównie proponowana.   
Radna Małgorzata Wesołowska: Czy są pytania, nie ma. Kto z radnych jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem wyżej wymienionego projektu uchwały? 
Za 14 radnych 
Przeciw 0 radnych 
Wstrzymało się 0 radnych 
Radni nie wnieśli uwag 
Radny Janusz Olech: Czy Pan Paprocki określił się w sprawie drogi w Siennie? 
Wójt: Jeszcze nie określił się. 
Radny Stefan Sznajdrowski: W drogach powiatowych drzewa są powalone. 
Radny Ryszard Taper: Mamy w planie stworzenie regulaminu statutu pracy rady. 
Radny Michał Siwak: Proszę o zwołanie we wrześniu nadzwyczajnej komisji. Za późno wychodzą 
materiały na sesje i na komisje. 
Przewodnicząca Rady Gminy Dobrcz Pani Halina Pietrzak: Materiały na sesje i komisje wychodzą 
zgodnie ze statutem terminowo. 
Radna Marzena Żmuda- Czekaj: Jaka decyzja zapadła w sprawie ograniczenia prędkości. 
Wójt: Wniosek poszedł do starostwa. 
Radna Marzena Żmuda- Czekaj: A autobus w wakacje do Suponina? 
Wójt: To jest przewoźnik prywatny. 
Sołtys Briegmann: Można by zrobić projekt na zabawki do placu zabaw. 
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Wójt: Mamy 7 placy zabaw. Jest możliwy projekt z Lokalną Grupą Działania w tej sprawie. 
Większość placy zabaw była robiona ze współfinansowaniem. Niektóre place trzeba by przenieść. 
We wrześniu będą zebrania sołeckie. 
Na powyższym zakończono wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Dobrcz. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


